



亞洲殯儀及墓園博覽暨會議

Asia Funeral and Cemetery Expo and Conference

14-16/5/2019
Hong Kong 香港

2019
Explore Go Beyond

Conference Highlight 會議前瞻

亞洲遺體運送論壇 Asia Repatriation Forum

15.5.2019
08:30-09:30

演講嘉賓 Speaker

論壇主持人 Moderator

Dominic
VERNHES

歐洲/越南 Europe/Vietnam

李榮國

Michael
LEE

香港 Hong Kong

Deborah
ANDRES

新加坡 Singapore

橋爪
謙一郎

Kenichiro
HASHIZUME

日本 Japan

Ziqian
ANG

新加坡 Singapore



www.AsiaFuneralExpo.com

Exhibitor Highlights 展商簡介



罗浮淨土
LUOFU PURE LAND MEMORIAL PARK



Luofu Pure Land Memorial Park
羅浮淨土人文紀念園
Booth No. 展位號: D09

Luofu Pure Land Memorial Park in Guangdong observes the idea of "unity of heaven and mankind" and integrates Zen Buddhism, environmental science and funeral etiquette culture, turning this land of good fortune into a memorial park featuring Buddhism in the region south of the Five Ridges. Luofu Mountain, a national Grade 5A scenic spot in the region south of the Five Ridges, is praised as "No.1 mountain in the region south of the Five Ridges". The Memorial Park is located in the vicinity of the southwest side of Luofu Mountain, so it has beautiful landscape and agreeable environment, and its negative oxygen ion content is up to 145,200/ cm³, which far exceeds that of Bama in Guangxi known as the place of longevity. The Memorial Park enjoys convenient transport conditions, only a 1-2-hour drive from such metropolises as Guangzhou, Shenzhen and Hong Kong.

廣東羅浮淨土人文紀念園遵循“天人合一”理念，把禪宗文化、環境科學、殯葬禮儀文化融合在一起，將這塊風水寶地打造成了嶺南佛教特色紀念園。毗鄰嶺南著名國家 5A 級風景區素有“嶺南第一山”美譽的羅浮山西南山麓，風光旖旎、佳境天成，其負氧離子含量最高達 14.52 萬每立方厘米，遠超中國長壽之鄉廣西巴馬。園區交通便捷，距離廣州、深圳、香港等都市僅 1-2 小時車程。



爱佑汇
www.iu95522.com

Tong Tai Memorial Park – IU
同泰善壽 - 愛佑匯
Booth No. 展位號: D09

It is a platform for Tong Tai Memorial Park to implement its "ultimate care".

In 2016, it introduced its first insurance product Lifelong Good Fortune & Longevity, which is an agreement before death. In 2017, it launched Eulogy of Life based on the demands of the clients. The agreement before death is an etiquette service product which makes planning and arrangement for the affairs after death for the client or his/her family members in accordance with the personal demand.

愛佑匯，是同泰善壽落實“終極關懷”生命禮儀服務的平台。

2016 年，創新推出首款保險生前契約《福壽一生》。2017 年，結合客戶需求，推出《禮讚人生》。生前契約是一份可以依照個人需求，為自己或家人，事先做好身後事規劃與安排的禮儀服務產品。

The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!

國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！

Call For Delegates 預先登記參加會議	Australia Tour 澳洲交流團	Arranger Training 專業培訓
Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now! 網上預先登記系統，現已火熱啟動！ Register Now 立即登記	The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia. 為了解澳洲殯葬業，澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。 Read More 閱讀更多	NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13! NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！ Read More 閱讀更多

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation

Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

Pre-Register for Expo & Conference at www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center

Follow us on [Facebook](#) and [Twitter](#) for the latest news!